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MØTE  07.05.02 
 

President Bjørn ønsket velkommen. 

 

 Åremål siden sist:  

Sindre og Arne V. 

 

 Diverse: 

Bjørn orienterte om at 

månedsbrev fra guvernøren og 

medlemsbrev for februar, mars 

og deler av april var lagt ut.  

Ellers hadde han mottatt 

hjertesukk fra Eldbjørg G 

Standal at det kun var en klubb 

som hadde betalt inn til Rotary 

Foundation så langt.  Denne 

ene klubben var Brattvåg, som 

fikk ros for det. 

 

 Kveldens program: 

 

Orientering om fotballgruppen i 

Brattvåg Idrettslag ved daglig 

leder Paul Gabor. 

Dette er en 20 % fast stilling, 

dvs. en dag per uke. Paul er den 

første fast ansatte daglige leder 

i BIL gjennom tidene. Foruten 

denne stilling er Paul 

keepertrener for Molde 

Fotballklubb og keepertrener 

for G17 landslaget i fotball. 

 

Paul gikk gjennom 

organisasjonsmodell, 

handlingsplaner, sportslige 

målsettinger etc for BIL.  BIL 

er en typisk klubb for 

breddeidrett og forball-

ambisjonene på senior herre-

nivå er øverste del av tabellen i 

3dje divisjonen.  Målsetting er 

å gi et godt tilbud til alle 

uavhengig av evne og 

ambisjonsnivå.  Det er viktig 

med god skolering av 

ledere/trenere spesielt i 

aldersbestemte grupper og en 

skal ha det gøy! Dette gjelder 

både for barn og voksne 

inkludert ledere/trenere. 

 

I dag består BIL av 19 lag i 

yngres avdeling og 3 lag på 

seniornivå. BIL er den 5te 

største klubben på Sunnmøre. 

 

En utfordring fremover blir å 

skaffe flere lokale dommere og 

få til en god dommerutvikling. 

 

Det store prosjektet nå er 

fullføring av den nye 

kunstgressbanen som skal stå 

ferdig til helgen.  Dette blir et 

praktanlegg som vil få mye å 

bety for idrettsmiljøet i 

Brattvåg og omegn i årene 

fremover.  Denne vil utvide 

brukstiden ute mye og vil også 

kunne brukes til andre 

aktiviteter enn fotball.  Det er 

lagt ned ca. 3000 dugnadstimer 

siste 6 uker og totalkostnad vil 

bli ca. NOK. 4,5 mill. 

 

Frivillig arbeid og dugnads-

innsats er nærmest en selvfølge 

for å holde klubber som BIL og 

lignende gående. Paul kunne 

opplyse at for Haram 

Kommune i fjor er det utregnet 

at dette utgjorde ca. 11,0 mill. 

omregnet til norske kroner. 

 

ES 

 

MØTE  14.05.02 
 

 

Kveldens program var et 

samarbeidsprosjekt mellom 

Brattvåg Rotary klubb og Vatne 

Tennfjord Rotary klubb som hadde 

invitert kommunen og nærmest 

samtlige frivillige organisasjoner i 

Haram til MOT foredrag på Haram 

videregående skole. 

 

MOT er en organisasjon som 

arbeider mot de voksende 

samfunnsproblema mobbing, vold 

og rusmisbruk, og for at unge skal 

ha mot nok til å bry seg. 

Frank Norbeck, som er prosjekt- og 

regionsleder for MOT i Møre og 

Romsdal og Sogn og Fjordane, var 

invitert til å holde foredrag. 

 

Organisasjonen MOT arbeider 

gjennom disse opplysnings-

foredragene for å skape et varmere 

og tryggere oppvekstmiljø for barn 

og unge. MOT besøker skoler, 

holder foredrag, skolerer 

instruktører, og inngår 

  



samarbeidsavtaler med idrettslag, 

næringsliv og kommuner. 

Rotaryklubbene var svært fornøyd 

med opplegget til Norbeck og det 

overordna målet nå er å få engasjert 

kommunen i det videre arbeidet. 

Oppmøtet kunne vært bedre, men 

klubbene var likevel fornøgd. 

 

 

ES 

 

MØTE  21.05.02 
 

President Bjørn ønsket velkommen. 

 

 Åremål siden sist:  

Anders og Sigurd. 

 

 Diverse: 

Bjørn orienterte om Haram 

Kommune sitt MAT 

(Miljøvennlige og Attraktive 

Tettstader) prosjekt og 

invitasjon til å delta fra Rotary 

sin side.  

Oppfølging av MOT prosjektet 

og evt. søknad til Haram 

Kommune om støtte for det 

videre arbeid med dette 

prosjekt. 

 

Kveldens program: 

 

Nytt fra mitt yrke ved Eldar S. 

 

Eldar har jobbet ved teknisk 

etat i Haram Kommune i 30 år. 

Han fortalte om de store 

omveltninger som har skjedd de 

siste årene om bl. annet 

 

 Elektronisk (Bygge-) 

saksbehandling, der alt er snudd 

opp/ned: 

Saksbehandling vil bli 

vesentlig enklere når man 

bruker elektronisk 

saksbehandling (WEB) på 

alle søknader og kan bruke 

dataene som kommer inn 

direkte i systemet i stedet 

for å skrive 

saksbehandlingsdokument 

opptil tre ganger som 

tidligere. I mai 2003 skal en 

kunne sende inn en bygge-

søknad på internett, 

behandle den og gi tilbake-

melding.  Dette vil kunne 

skje mye raskere enn 

tidligere og spare betydelige 

ressurser innen etaten. 

 

 Omorganisering i Haram 

Kommune / nye 

organisasjonsmodeller. 

Rådmann med 11 

resultatenheter. 

(prosjektorganisering).  

Utfordringene blir ifølge 

Eldar å få de forskjellige til 

å samarbeide og å gi de god 

nok lederkompetanse, 

økonomikompetanse etc. i 

forhold til det de har hatt. 

 

 Service Portal kommunikasjon 

(internett/intranett) som har ført 

innbyggerne nærmere 

administrasjonen i kommunen.  

Servicenivået har økt og kan 

økes ytterligere. 

 

 

ES 

 

MØTE  28.05.02 
 

DUGNAD PÅ BRATTHOLMEN 

Om lag 15 av medlemmane møtte 

til årets første dugnad på 

Brattholmen. Veret var det beste 

med strålande sol og varme i lufta. 

Her låg alt til rette for ivrige 

fyrbøtarar! Gjeremåla var dei 

vanlege: Vi samla rusk og  rask og 

tre og busker til eit stort bål som 

skapte reine jonsokstemninga på 

holmen. Denne gongen vart bålet 

så stort at vi måte rydde våt tare og 

leggje på bålet for å dempe det litt.  

 

Perry hadde på sitt vanlege 

mirakuløse vis skaffa to fine benkar 

som vart transportert til holmen og 

sett opp. Kostnadene var det vist 

andre som tok seg av….. 

Etterpå fekk vi prøve dei nye 

benkane med servering av kaffe. 

 

AV 

 

Møte 04.06.02: 

 
President Bjørn opna møte. 

Åremålsdager: Kjetil og Olav 

Dagens program var ved 

redaksjonskomiteen. 

 

Formann Arne Vågnes tok føre seg 

arbeidet i red. komiteen. Hittil i 

rotaryåret har komiteen gitt ut 3 

mnd brev, og har eit igjen før målet 

for året er nådd. 

Tidligere er breva blitt kopiert opp 

på vanlig kopimaskin. Bilder ble 

dårlig gjengitt, og tekst kanskje noe 

ensformig, grå og trist. 

Som eit ”prøveprosjekt” har Arne 

tatt ut breva på PC og 

fargeblekkskriver. Han har brukt 

tekst- og billedbehandlings- 

programmer. Kostnaden blir nok 

høyere en tidligere, ca. kr. 1,- pr 

ark. 

I vår oppjaga tid, spurte Arne om 

kanskje tekstane burde kortast ned? 

Dette var det delte meininger om, 

men der var inga tvil om at breva 

var langt bedre enn tidlegare, og  

Arne fikk mange lovord for 

utførelsen av breva. 

 

Kommande President Magne hadde 

deltatt på eit seminar, sammen med 



mange frivillege lag og 

organisasjonar., for presentasjon av 

MOT- prosjektet. 

MOT er ei videreføring av ”Norske 

toppidrettsutøvere mot narkotika” 

der Olav Koss og Atle Vårvik var 

faddere. I 1996 blev MOT dannet 

som en ideell, landsomfattande 

stiftelse. MOT har som mål: ”Å 

skape varmere og tryggere 

oppvekstmiljø for barn og 

ungdom”. 

MOT har flere betydninger: MOT 

mobbing, vold og rusmisbruk – 

MOT til å leve.- MOT til å bry 

seg.- MOT til å si nei. 

I M & R er det fire stader som kan 

få pengar og hjelp til prosjekter, 

Brattvåg er eit av desse. 

 

Bjørn hadde deltatt på distrikts- 

konferanse i Trondheim. Han 

fortalde om eit overmåte vellykka 

arrangement. Dessverre fører det 

alt for langt å referere frå dette. 

Fleire frå klubben burde vere med 

på desse samlingane oppfordra 

Bjørn. 

LS 

 

Møte 11.06.02: 

Presidenten opna møte, ingen 

åremålsdager denne gang. 

Grunna ”kollisjon” med Inner Weel 

møte, vart fisketuren utsett til neste 

tirsdag. I staden fikk vi årsrapport 

frå komiteane. 

Innkomande president Magne 

refererte brev vedkomande 

Handycamp 2002. (tiggerbrev ? ref. 

anm.) 

Sidan sist har vår kjære charter-

medlem Lars Sønderland gått bort. 

Rolf H. var i begravelsen, og 

fortalte frå denne, som fant stad i 

Molde. Klubben lyste fred over 

Lars sitt minne med 1 minutts 

stille. 

 

LS 

 

Møte 18.06.02 

 

 

At Vår Herre ser med velvilje på 

Brattvåg Rotaryklubb var tydeleg 

denne tirsdagskvelden: Blå 

himmel, strålande sol, blankt hav 

og varme i lufta danna ei perfekt 

ramme for årets fisketur! Eldar og 

Knut stilte med båtar og dei andre 

medlemmane med vegn og godt 

humør. Enkelte ektefellar/partnerar 

nytta også sjansen til å vere med på 

ein hyggeleg båttur. Fisken svikta 

oss ikkje denne gongen heller: 

Rikeleg med fangst!  

Klokka åtte var fiskarane fornøgde 

og returnerte til småbåthamna der 

kameratskapskomiteen stod klare 

til å ta mot og tilberede fangsten. 

Kvelden vart avslutta på 

tradisjonelt vis med god mat (fisk) 

og drikke i hyggeleg lag.       AV 

 

Inga i det vakre veret på ”flybrua” Det ser 

ut som om Knut har gjort eit godt val både 

med båten og dama! 

 

Øyvind viser litt av 

dagens fangst! 



Møte 25.06.02 

 
Presidentskifte: 

Avtroppande President Bjørn opna 

møte med forslag om å synge 

songen ”Rotaryfest” av Kalle Kraft. 

Presidenten tok eit tilbakeblikk på 

året som ebber ut. Etter Bjørns si 

meining eit innhaldsrikt og 

interessant Rotary år. Noko som 

medlemmane applauderte. 

Året hadde som vanleg gått fort, så 

alle planar og tankar ved starten var 

nok ikkje gjennomførte, men Bjørn 

håpa likevel at medlemmane hadde 

fått utbyte av det som det vart tid 

til. Rolf H, Øyvind og Sindre vart 

heidra med blomster for hundre 

prosents frammøte, mens Lidvar i 

kam. kom. vart påskjønna med ei 

flaske god drikke til maten.  

 

Bjørn ville gjerne avslutte sitt år 

med noko uvanlig: han tok fram 

gitaren og sang ”Hildringstimen”, 

som takk til velvillige medlemmer 

gjennom hans Rotary-år. 

Deretter overrekte han kjede og 

klubbe til kommande president 

Magne. 

 

Magne takket for tilliten, og 

oppfordra alle, i talen sin, om å 

være positive, og støtte tiltak 

klubben ville sette i gang i løpet av 

hans år. Blant anna nemnde han 

mottak av ein utvekslingsstudent i 

2003. 

LS 

 

 

 

Øverst ser vi dei 

tre i kubben 

vår med 100% 

frammøte: 

Øyvind, Rolf og 

Sindre. 

 

President skifte: 

Påtroppande 

president 

Magne og 

avtroppande 

president 

Bjørn. 

 

Det er alltid hyggeleg 

ved bordet i Brattvåg 

Rotary! Her nyt 

medlemmane bacalao 

i samband med 

presidentskiftet. 

Vi ser frå venstre Paul 

Arne, Eldar, Johanne, 

Hillbjørg og Knut. 


